
PROCES VERBAL

Incheiat azi 26.05.2015 orele 13,cu ocazia sedintei ordinare pe luna mai
conform convocatorului inregistrat la nr.1839/22.05.2015.

La sedinta sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11.
Doamna secretar intreaba daca mai sunt obiectii sau adaugiri la procesul verbal

al sedinţei anterioare,nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi.
Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi si cererile adresate consiliului local .

1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea raportului de evaluare pentru vânzarea
suprafaţei de  16,5  mp teren din domeniul  privat al comunei Cungrea.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena-Mădălina

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea dreptului de acces cu titlu gratuit pentru o
un teren cu suprafaţa utilă de 9 mp. din imobilul situat în punctul  Şcoala Otestii de
Sus, comuna Cungrea, judeţul Olt, aparţinând domeniului public/privat al comunei, în
administrarea Consiliului Local al comunei Cungrea, judeţul Olt, Ministerului pentru
Societatea Informaţională în vederea implementării proiectului “Ro-NET –
Construirea unei infrastructuri naţionale de broadband în zonele defavorizate, prin
utilizarea fondurilor structurale”

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

3..Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL NR.15/2015-insusirea
inventarului  bunurilor care aparţin domeniului public al comunei  Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

4.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL NR.16/2015-insusirea inventarului
bunurilor care aparţin domeniului privat al comunei  Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

5.Discuţii,întrebări,interpelări.
Este aprobata cu 11 voturi.
Se prezinta referatele intocmite,după care se fac inscrieri la cuvant.
Dl.Niti:Am hotarat ca dl.Popescu sa prezinte lunar raportul de activitate.Sunteti

de acord?Vine la sfarsit de an ca a deszapezit si a facut 2 santuri.
Dl.Presedinte:In cadrul comisiei noastre de buget am discutat acest aspect si am

hotarat ca intr-o sedinta viitoare ,cand dispar banii din bugetul local,sa traga pe
dreapta.In luna august,prin proiect de hotarare va vom supune spre aprobare incetarea
activitatii.Daca discutam mereu acest aspect,tulburam apele.

Se inscrie la cuvant dl.Nicolescu:O sa incep cu cererile.Dupa cum ati fost
informati,sunt trei cereri pentru organizarea unor excursii.Am depus acum o
saptamana la dl.primar o cerere,si am avut o discutie cu dansul.A scris pe cerere ca se
va discuta in sedinta de consiliu local cu avizul ISJ Olt.Ma mir ca nu ati scris cu avizul
Marii Adunari Nationale.Mi-aduc aminte ca s-au efectuat mai multe excursii si numai
una singura a fost supusa aprobarii consiliului local,cea a doamnei Iustina,care era in
opozitie la acea vreme.De ce trebuie sa ne punem in unghii pentru doua galeti de
motorina?Clasa a VII-a nu a fost in nicio excursie.Am sunat la ISJ Olt si am primit
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confirmarea ca nu este nevoie de avizul lor pentru ca nu se organizeaza in timpul
cursurilor,e fara cazare si masa.S-au scurs tone de motorina,punem apa in fantani si
pentru doua galeti de motorina punem piedici.Se poate asa ceva?S-au facut zeci de
excursii,s-a cerut cuiva acordul?Nu cred ca e o paguba prea mare,daca puteti deconta
contravaloarea motorinei.

Referitor la ordinea de zi am inteles ca aprobam raportul de evaluare pentru
suprafata de 16,5 mp .De ce acum?Cladire a fost vanduta acum vreo 12 ani.De atunci
si pana acum cum a functionat aceasta firma?

Dl.Niti:In aer!A mai construit una in aer.
Dl.Nicolescu:Plateste o amenda,i se pune in vedere sa intre in legalitate,i se

emite autorizatie de construire,plateste asigurarea si apoi vine garla.Daca imi fac si eu
un chiosc? Vom aproba la toti?O sa fac cerere sa-mi mut cotetul de porci acolo.E
langa scoala.Ati citit noua lege a educatiei?

Dl.Stancana:Ce s-a facut mai inainte scoala sau chioscul?
Dl.primar:D-le Nicolescu va dau un raspuns.Ati solicitat aprobarea organizarii

excursiei din partea primarului .Am sunat la d-na Man si a spus ca nu noi aprobam
organizarea excursiei.Nu ati trecut nici data.

Dl.Nicolescu:Nu am trecut data ca nu s-a vrut.
Dl.Popa:Sa nu fim rautaciosi.In final partile se pupa.
Dl.Nicolescu:Ar trebui sa se adopte o hotarare la modul general pentru

decontarea contravalorii carburantului.
Dl.Sandulescu:Referitor la ordinea de zi,e vorba de terenul de sub cladirea SC

BETIROM SRL Cungrea,administrata de catre dl.Popescu Ionel-Gabriel,adjudecata
prin licitatie publica acum cativa ani.Nu cred ca trebuie imputat celor de atunci.
Probabil e si vina proprietarului .E bine ca s-a dezvoltat aceasta idee.Primaria are
sarcina sa  organizeze licitatie pentru negociere directa.Pentru ca se ridica niste
probleme, in sedinta din ianuarie am trasat sarcini serviciului de urbanism ,
primarului,viceprimarului sa se ocupe de legalitatea constructiilor.

Cu RO-NET-ul sunt de acord.E normal ca aceasta investitie sa patrunda in
casele oamenilor.

Referitor la inventarul domeniului public si privat este bine ca ati deslusit
aceasta problema.Eu am vazut niste materiale care s-au inaintat la Ministerul
Educatiei.Avem un raspuns din partea ISJ Olt prin care solicitau elemente de
identificare si in faza asta s-a oprit.Urma sa se emita autorizatia de demolare.S-au
valorificat materialele la biserici si pe ici pe colo si nu s-a dus pana la final.

Aceste materiale care au facut obiectul ordinii de zi le vom lua in discutie in
comisii ulterior.Nu vreau sa sa vorbim mult,sa interpretam limba romana, sa facem
ironii si atacuri la persoana.E si vina scolii.Aceste excursii organizate se iau in discutie
de consiliul profesoral si de catre consiliul de administratie .Daca se impune sa se faca
cunoscut si ISJ ca sa stie si inspectorul general ca elevii de la Cungrea sunt in data de
…in excursie la…Noi vom lua in discutie proiectul de hotarare in care ne obligam sa
decontam contravaloarea combustibilului.Excursiile pe care le vom organiza sa aiba
un traseu bine determinat.

D-na Marica:Pe mine nu ma intereseaza traseul.Regulamentul de organizare a
excursiilor se refera la aviz ISJ cand excursia este in timpul programului scolar.Nu
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este nevoie de consiliul profesoral si nici cel de administratie.Nu se deconteaza
motorina cum se deconteaza la echipa de fotbal?Am facut un referat ca soferul
microbuzului nu justifica un numar de litri de motorina.E o amestecatura cu echipa de
fotbal.Transportul fotbalistilor nu ne intereseaza.Soferul imi face deconturi pentru
fotbal.Daca se deconteaza motorina pentru excursie este bine.

Dl.Sandulescu:Aceasta excursie trebuie sa aiba aprobarea consiliului profesoral
si al consiliului de administratie ca sa se stie ca nu face Nicolescu excursia de capul
lui.Noi in calitate de consilieri locali luam act de adresa dvs.si trebuie sa aprobam
contravaloarea combustibilului.

D-na Marica:Nu e vorba de aprobarea excursiei prin sedinte cu parintii.Ei nu au
treaba cu obiectivele si cu traseul.

Dl.Sandulescu:Daca vreti bine,daca nu raspundeti pentru treaba asta.
Cu cererea d-lui Sandulescu Iuliu e dreptul lui ca cetatean sa vrea un pod.E

problema lui,dar daca cere fonduri,e problema noastra si nu stiu daca sunt bani in
bugetul local.

Dl.Niti:El cere amenjarea drumului.
Dl.Sandulescu:Voi vota pentru la toate proiectele de hotarari.
Dl.Nicolescu:D-na director are dreptate.Exista niste documente care se fac .Nu e

treaba consiliului profesoral si nici al consiliului de administratie.Cu cat se intervine
mai putin la scoala, cu atat mai bine.

Dl.primar:Cate excursii a facut dl.Stancana?
Dl.Stancana:Nu vroiam sa mai intervin,dar dintr-o problema marunta s-a ajuns

la una majora.Primarul a vrut sa fim acoperiti pentru ca ati vazut ce probleme apar.
Referitor la cererea d-lui Sandulescu Iuliu este foarte de luat in seama.Dansul a

facut notificarea prin avocat si daca nu-i dam un raspuns bine ,o sa ne trezim  ca o
hotarare judecatoreasca ne obliga sa –i  facem pod.Nu trebuie luata in deradere.

Dl.Niti:Nu avem pod pe drumul judetean si facem la o casa?
Dl.Stancana:Drumul e amenajat acum.
Dl.Sandulescu:Ca sa faci o notificare prin avocat inseamna ca a mai facut cereri.
Dl.Popa:Am discutat trei proiecte de hotarari.Unul cu raportul de evaluare

pentru vanzarea terenului,al doilea cu inventarul bunurilor din domeniul public si al
treilea cu inventarul bunurilor din domeniul privat.E bine ca ajungem la un numitor
comun si suntem in randul lumii.

S-au organizat excursii si pe vremea socialismului.Exista o institutie a taberelor
scolare si prin inspectorat se dadea o contributie pe elev.Azi nu mai da nimeni nimic.
Sunt de acord sa se deconteze motorina ,dar si cererea trebuie sa fie mai amiabila si
explicita.

Cu RO-NET-ul ma bucur foarte mult ca se face.Si scoala parasita poate fi
utilizata.Mi-as dori sa se instaleze si alte firme ca se ne aduca beneficii.Observ ca se
incing discutiile.Suntem colegi pana la sfarsitul mandatului.Denigrarea scolii nu stiu
cine o face,dar nu e frumos.Trebuie respectata scoala si cadrele didactice.

Se supun la vot proiectele de hotarari.
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1.Hotărâre cu privire la  aprobarea raportului de evaluare pentru vânzarea
suprafaţei de  16,5  mp teren din domeniul  privat al   comunei Cungrea-11 voturi
pentru.

2.Hotărâre cu privire la aprobarea dreptului de acces cu titlu gratuit pentru o un
teren cu suprafaţa utilă de 10 mp. din imobilul situat în intravilanul din satul Otestii de
Sus, comuna Cungrea, judeţul Olt, T –P ,aparţinând domeniului public al comunei, în
administrarea Consiliului Local al comunei Cungrea, judeţul Olt, Ministerului pentru
Societatea Informaţională în vederea implementării proiectului “Ro-NET –
Construirea unei infrastructuri naţionale de broadband în zonele defavorizate, prin
utilizarea fondurilor structurale” -11 voturi pentru.

3.Hotărâre cu privire la modificarea HCL NR.15/2015-insusirea inventarului
bunurilor care aparţin domeniului public al comunei  Cungrea,jud.Olt
-11 voturi pentru.

4.Hotărâre cu privire la modificarea HCL NR.16/2015-insusirea inventarului
bunurilor care aparţin domeniului privat al comunei  Cungrea,jud.Olt
-11 voturi pentru.

5. Hotarare cu privire la atestarea apartenenţei la domeniul public şi acordul
înscrierii în cartea funciară a dreptului de proprietate pentru suprafata de 150 mp
teren intravilan T 1-P 4 în favoarea UAT Comuna  Cungrea-11 voturi pentru.

Se declara inchise lucrarile sedintei.

Presedinte,                                         Secretar,
Dumitru POPA                               Gabriela ANDRONIE


